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GRAS RA0566 套件包含 GR0408 外耳道延长件，该延长件设计用于通过随附的 GR0409 接头螺母连接至

711 型耳模拟器。
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RA0566 套件包含耳道延长件（GR0408）和连接螺母（GR0409），专为与 711  型耳模拟器配合使用而设计。

兼容的 GRAS 耳模拟器包括：

RA0045

RA0045-Sx
RA0401
RA0402
RA0403
RA0404

RA0234 (低噪耳模拟器，来自 43BB 产品系列)

RA0566 套件可用于将助听设备安装到 711 型耳模拟器上进行测试。该套件还可用于在使用活塞式发声器或声校准器时校准这些模拟器。

通常来说，RA0566 组件会随 GRAS 公司交付的每台 711 型耳模拟器一同提供。因此，仅在原装部件丢失或需要备件时，才需要单独购买这些

组件。

下图演示了如何使用 GR0409 接头螺母将 GR0408 外耳道延长件安装到 711 型耳模拟器（如 GRAS

RA0045）上。

https://www.grasacoustics.com/products/externally-polarized-cartridges-200-v-1/product/248-ra0045
https://www.grasacoustics.com/products/ear-simulator/product/783-ra0401
https://www.grasacoustics.com/products/ear-simulator/product/786-ra0402
https://www.grasacoustics.com/products/ear-simulator/product/804-ra0403
https://www.grasacoustics.com/products/ear-simulator/product/809-gras-ra0404-prepolarized-hi-res-ear-simulator
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About GRAS Sound & Vibration
GRAS is a worldwide leader in the sound and vibration industry. We develop and manufacture state-of-the-art measurement microphones and related
equipment for industries where acoustic measuring accuracy and repeatability are of the utmost importance. This includes applications and solutions for
customers within the fields of aerospace, automotive, audiology, consumer electronics and other highly demanding industries. GRAS microphones are
designed to live up to the high quality, durability and accuracy that our customers have come to expect, trust and require.
GRAS Sound & Vibration is represented through subsidiaries and distributors in more than 40 countries and is part of Axiometrix Solutions, a leading test
solutions provider comprised of globally recognized measurement brands. Read more at www.grasacoustics.com
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